

# **KENSINGTON PRESBYTERIAN CHURCH WORSHIP SERVICE REOPENING - SEPTEMBER 2021**

It has been 17 months since we first started to hold the virtual worship service online. The Session of Kensington Church is happy to announce that it plans to resume its in-church worship service on Sunday, September 12, 2021, and invite anyone who feels comfortable in attending in person. Although during the past few weeks, the Covid-19 situation in Montreal has improved significantly, we must still remain vigilant in the event that this changes. This guideline, therefore, will be regularly updated and posted.

Online and broadcasting services (Zoom/YouTube) will continue to be offered for those who prefer to attend virtually.

The following is a health and hygiene protocol prepared for our worship services that every attendee is requested to respect while in the church building. It is essential to minimize potential risk of the virus transmission.

- Church Reopening Committee, August 29, 2021 -

## **HEALTH AND HYGIENE PROTOCOL**

### **1. GENERAL HYGIENE GUIDELINES**

#### **Vaccination**

- In line with the guidelines provided by the santé publique du Québec, those who have not received at least one dose of Covid-19 vaccinations are encouraged to participate in the worship services online (Zoom/YouTube).
- Children under 12 (not vaccinated) shall be supervised by their parents or ushers.

#### **Masks**

- Masks provided upon entering the church building are to be worn until taking a seat in the sanctuary. It is recommended to keep masks on while seated but may be removed if you are uncomfortable.

#### **2 m (6 ft) Physical Distance**

- While circulating in the building, 2 m distance shall always be strictly respected with other people except with your family members.

#### **Sanitizing Hands**

- Hands must be sanitized at the building entrance, sanctuary entrance and before and after using the washroom.

#### **Trash**

- Any trash must be carefully disposed of in the trash bins provided nearby.

- Upon exiting the building, dispose of the mask in a dedicated trash bin.

### **Air Purifiers**

- 4 Air purifying units with HEPA filtration and UV disinfecting lamps will be strategically placed in the sanctuary for minimizing potential risk of the virus transmission.

## **2. AT BUILDING ENTRANCE**

### **Usher**

- An usher will greet you at the building entrance and request you to follow the procedures below.

### **Temperature Scanning**

- The usher will scan your facial temperature with a touchless temperature scanner. If you show unusual high temperature, the usher will provide you with appropriate measures to follow.

### **Attendance**

- The usher will record your attendance. You may be asked for your name and contact number.

### **Masks**

- Please wear a new mask given by the usher while you are circulating in the church building.

### **General Health Information**

- General health information sheets are available with the usher for you to take.

## **3. AT NARTHEX (UP STAIRS)**

### **Usher**

- Another usher will greet and guide you.

### **Books and Bulletins**

- Service programs, Bibles and Hymn books will not be made available during the pandemic.

## **4. IN SANCTUARY (KNOX HALL)**

### **Seating**

- Limited number of seats are available maintaining minimum 2 m (6 ft) distance, except for those from the same family bubble. Please follow instructions of the usher.

### **Circulation**

- Please follow arrow markings on the floor to access desired seating maintaining 2 m (6 ft) distance from the other person. There are 3 designated aisles: one along the centre and one along the wall on each side of the room.
- After the service, exit the sanctuary in the reverse direction.

**Projection on Screen**

- Order of services, hymns and scriptures will be projected on the front screen.

**Hymn Singing & Responsive Reading**

- Hymn singing by the congregation is discouraged at this time. Hymns will be sung by a singer with adequate physical distance with protective guards.
- Responsive reading and prayer are permitted to be recited in whispering level always with a mask on.

**Online Service**

- Online (Zoom) services will be simultaneously viewed on a TV monitor.

**Offerings**

- An offering deposit box is found in Narthex (the hallway to the sanctuary). Other offering methods are explained in our website ([www.kensingtonchurch.ca](http://www.kensingtonchurch.ca))

**Holy Communion**

- Holy Communion service will be held on the first Sunday of each month. For hygiene reasons, prepackaged elements, produced under strict sanitary conditions, may be picked up as you enter. These packages are completely self-serving and do not require physical contact with another person.
- Please dispose of the empty package in the designated trash bins as you leave the hall.

**5. OTHER RULES****Washroom Use**

- Use of the washroom shall be minimized. Please disinfect your hands with sanitizer provided at the door, before and after use.

**Off-Limit Areas**

- Access to areas of the church building other than the main entrance and lobby, central stairs, narthex and sanctuary are not permitted. Please take note in particular that the upper and lower kitchens are not permitted to be used.

**If you feel sick**

- Signal the usher, if possible, and remain seated until the usher assists you.

# **ÉGLISE PRESBYTÉRIENNE DU CANADA-KENSINGTON RÉOUVERTURE DU SERVICE DE CULTE - SEPTEMBRE 2021**

Cela fait 17 mois que nous avons commencé à organiser le service de culte virtuel en ligne. La Session de la paroisse Kensington est heureuse d'annoncer qu'elle prévoit de reprendre son service de culte à l'église le dimanche 12 septembre 2021 et d'inviter toute personne qui se sent à l'aise d'y assister en personne. Bien qu'au cours des dernières semaines, la situation du Covid-19 à Montréal se soit considérablement améliorée, nous devons tout de même rester vigilants dans l'éventualité où cela changerait. Cette directive sera donc régulièrement mise à jour et publiée.

Les services en ligne et d'émission (Zoom/YouTube) continueront d'être offerts pour ceux qui préfèrent assister virtuellement.

Ce qui suit est un protocole de santé et d'hygiène préparé pour nos services de culte que chaque participant est prié de respecter lorsqu'il se trouve dans l'enceinte de l'Église. Il est essentiel de minimiser le risque de transmission du virus.

- Comité de réouverture de l'église, 29 août 2021-

## **PROTOCOLE SANTÉ ET HYGIÈNE**

### **1. DIRECTIVES GÉNÉRALES D'HYGIÈNE**

#### **Vaccination**

- En ligne avec les directives de la santé publique du Québec, ceux qui n'ont pas reçu au moins une dose de vaccins Covid-19 sont encouragés à participer aux services de culte en ligne (Zoom/YouTube).
- Les enfants de moins de 12 ans (non vaccinés) doivent être surveillés par leurs parents ou les diacres.

#### **Masques**

- Les masques fournis à l'entrée de l'église sont à porter jusqu'à votre place dans le temple. Il est recommandé de garder les masques en position assise mais ils peuvent être retirés si vous vous sentez mal à l'aise.

#### **Distance physique de 2 m (6 pi)**

- Pour les déplacements dans l'enceinte de l'Église, une distance de 2 m doit toujours être strictement respectée avec les autres personnes sauf avec les membres de votre famille.

#### **Désinfection des mains**

- Les mains doivent être désinfectées à l'entrée du bâtiment, à l'entrée du temple, et avant et après l'utilisation des toilettes.

#### **Poubelles**

- Tout déchet doit être soigneusement jeté dans les poubelles prévues à proximité.
- À la sortie du bâtiment, jetez le masque dans une poubelle dédiée.

#### **Purificateurs d'air**

- 4 unités de purification d'air avec filtration HEPA et lampes de désinfection UV seront stratégiquement placées dans le temple pour minimiser le risque potentiel de transmission du virus.

## **2. À L'ENTRÉE DU BÂTIMENT**

#### **Diacres**

- Un diacre vous accueillera à l'entrée du bâtiment et vous demandera de suivre les procédures ci-dessous.

#### **Prise de la température**

- Le diacre scannera la température de votre visage avec un scanneur de température sans contact. Si vous montrez une température inhabituellement élevée, le diacre vous indiquera les mesures appropriées à suivre.

#### **Présence**

- Le diacre enregistrera votre présence. Votre nom et votre numéro de téléphone peuvent vous être demandés.

#### **Masques**

- Veuillez porter un nouveau masque qui vous sera remis par le diacre pendant que vous circulez dans le bâtiment de l'église.

#### **Informations générales sur la santé**

- Des fiches de renseignements généraux sur la santé sont à votre disposition auprès du diacre.

## **3. AU NARTHEX (À L'ÉTAGE)**

#### **Diacre**

- Un autre diacre vous accueillera (à l'étage) et vous guidera.

#### **Livres et bulletins**

- Les programmes de culte, les Bibles et les Cantiques ne seront pas disponibles pendant la pandémie.

## **4. IN SANCTUARY (KNOX HALL)**

#### **Places assises**

- Un nombre limité de places assises est disponible en maintenant une distance minimale de 2 m (6 pi), sauf pour ceux de la même bulle familiale. Veuillez suivre les instructions du diacre.

**Circulation**

- Veuillez suivre les flèches sur le plancher pour accéder aux sièges souhaités en maintenant une distance de 2 m (6 pi) de l'autre personne. Il y a 3 allées désignées: une le long du centre et une le long du mur de chaque côté de la pièce.
- Après le service, sortir du temple en sens inverse.

**Projection sur écran**

- L'ordre du culte, les cantiques et les lectures bibliques seront projetés sur l'écran avant.

**Chants et réponses aux lectures**

- Le chant des cantiques par la congrégation est découragé en ce moment. Les cantiques seront chantés par un chanteur avec une distance physique adéquate avec des gardes de protection.
- Les réponses aux différentes lectures et les prières (confession de foi, prières universelles, etc.) sont autorisées à être lues à voix basse toujours avec un masque.

**Culte en ligne**

- Les cultes en ligne (Zoom) seront visualisés simultanément sur un écran de télévision.

**Offrandes**

- Un coffre à offrandes se trouve dans le Narthex (couloir à l'entrée du temple). D'autres méthodes d'offrandes électroniques sont expliquées dans notre site Web ([www.kensingtonchurch.ca](http://www.kensingtonchurch.ca))

**Sainte-Cène**

- La sainte-cène (communion) aura lieu le premier dimanche de chaque mois. Pour des raisons d'hygiène, les éléments préemballés, produits dans des conditions sanitaires strictes, pourront être ramassés à votre entrée dans le temple. Le service est individuel et ne nécessite pas de contact physique avec une autre personne.
- Veuillez jeter le gobelet vide dans les poubelles désignées lorsque vous quittez la salle.

**5. AUTRES RÈGLES****Utilisation des toilettes**

- L'utilisation des toilettes doit être réduite au minimum. Veuillez-vous désinfecter les mains avec le désinfectant fourni à la porte, avant et après utilisation.

**Zones interdites**

- L'accès aux zones du bâtiment de l'église autres que l'entrée principale et le hall, les escaliers centraux, le Narthex et le temple n'est pas autorisé. Veuillez noter en particulier que les cuisines supérieure et inférieure ne sont pas autorisées à être utilisées.

**Si vous vous sentez malade**

- Faites-le savoir au diacre, si possible, et restez assis jusqu'à ce que le diacre vous assiste.